
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 8 april 2024
Plats: klubbhuset, la Marquesa
Närvarande: Leif Dahlstrand (LD), Ingrid Ek (IE), Lars Garneij (LG), Bente Hansen
(BH), Ingrid Elofsson Svensson (IES) (på länk),
Lennart Leiris (LL), Bertil Övgård (BÖ)

Öppnande
BÖ öppnade mötet.

Föregående protokoll
Frågan om gruppträning för damer tas upp igen till hösten.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Kommunikation inom styrelsen
BÖ skapar en grupp på facebook.

Ekonomi
IES presenterade balans- och resultatrapport.
BÖ och Per Lindqvist tar ett möte med banken nästa vecka för ändring av
firmateckning mm.
IE förbereder protokollet från konstitueringen på svenska och spanska inför
mötet.

Tävlingar
LL träffar Holger Dieckhoff för genomgång inför hösten.
Lars Rikner ansvarar för sommargolfen. Holger kommer att fortsätta underhålla
GIT.

Lunchen
Fungerar bra. Ägaren till Sabores spelade och åt med oss i dag.
Ca 70 % äter.



Framöver kommer vi att dela ljudanläggning med Club Sueco.
Vi fixar förvaring i klubbrummet på la Marquesa.

Medlemmar
F.n. 268 st och 24 st på kö. LG har kollat snittåldern, vilket är 71 år.
Diskussion om vi ska utöka medlemstalet eller ej. Frågan tas upp i höst.

Sponsring
Restaurang Sabores är ny sponsor.
LD har haft dialog med Jan Qvillby angående hur vi fortsätter jobbet med
sponsorer. Vi behöver skapa en struktur.

Marknadsföring
Diskussion om hur vårt varumärke ska stärkas.
Beslutades att ge Hans Jungefeldt uppdraget att sammankalla gruppen som
föreslogs på årsmötet. Återkoppling sker till styrelsen.
Diskussion om hur vi välkomnar nya gäster. De som sitter i morgonsoffan bör
vara tre, varav en golfvärld som välkomnar och informerar gäster. Dessutom
föreslås någon i styrelsen, eller annan, att ute ta hand om och hänvisa gäster.
Föreslogs att ta fram en väst med logo och print ”Golfvärd”.

Hemsidan
Den behöver bli mer ”sökvänlig” samt att sponsorerna bör hyperlänkas. LL kollar
möjligheten med Holger. Beslutades att BH, LL, LG, BÖ och LD går igenom de
flikar som berör dem och uppdaterar Holger.

Damkommitten
Ny damkommitte bestående av Boel Wallin, Christina Anthmyr, Annika
Fredricson och Ulla Brehm.

Övriga frågor
Christina Anthmyr har bokat lokal för årsmöte och fest till nästa år. Lördag 29
mars.

Nästa möte



Måndag 23 september efter golf och mat.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Bertil Övgård
Sekreterare Ordförande


